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1. napirendi pont 

Tárgy:      Beszámoló a két ülés között eltelt időszakról 

Előterjesztő:     Hanzelik Gábor polgármester 

Készítette: Hanzelik Gábor polgármester 

Elfogadása:      egyszerű többséggel 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Az előző testületi ülés óta eltelt időszak fontosabb eseményei voltak: 

 Megkezdődött a Panoráma utca alsó szakaszának szennyvíz házi bekötés tervezése. A 

tervező elkészíttette a geodéziai felmérést és egyeztetett az érintett közmű 

szolgáltatókkal. A tervek hamarosan elkészülnek, majd ezt követően megtörténhet a 

kivitelezői ajánlatkérés. 

 Február 9-én a Dorogi Kistérségi Társulás ülésén vettem részt.  

 Február 14-én Budakalászon a Pilis környéki települések egyeztetésén vettem részt, 

melynek célja az új jogszabály szerinti települési arculati kézikönyv elkészítésének 

módja, lépései. 

 Az elmúlt időszakban megjelentek már a Panoráma utca alsó szakaszán lévő telkeink 

utáni érdeklődők. Egy telek adásvételi szerződése került aláírásra. 

 Február 22-én gyerekvédelmi tanácskozást tartottunk a Dorog és Vidéke Családsegítő 

és Gyermekjóléti Szolgálat valamint a leányvári jelzőrendszeri tagok részvételével. 

 Március 2-án Pilisvörösváron az M0 északi szektor engedélyezési eljárása kapcsán 

tartott tájékoztató fórumon vettem részt. Leányvár kérte az engedélyező hatóságtól az 

ügyféli státusz megállapítását, tekintettel arra, hogy a beruházás közvetlenül 

befolyásolja Leányvár Budapest felé történő közúti közlekedési kapcsolatát. 

 Március 3-án Csolnokon (az utolsó magyarországi kényszermunkatábor helyén) a 

Gulág Emlékév záró rendezvényén vettem részt. 

 Március 10-én Dorogon tájékoztató fórumon voltam, melynek témája a dorogi és az 

esztergomi kórház tervezett összevonásának várható következményei. Számos 

probléma vetődött fel a résztvevőktől (dorogi labor megszüntetése, dorogi krónikus 

osztály túlterheltségének kialakulása). 

 Március 21-én az ÉDV zrt. képviselőivel egyeztettünk az előző évi bérleti díj 

elszámolás, valamint a következő év gördülő fejlesztési terve kapcsán. 

Valószínűsíthető, hogy az előző évekről nyilvántartott ÉCS maradvány terhére 

elszámolható lesz a Panoráma utcai szennyvízhálózat fejlesztés. 

 Március 24-én a Polgármesterek a Falukért egyesület ülésén voltam Héregen. Számos 

igen fontos témája volt a tanácskozásnak, a TAK-ok elkészítése, energiamegtakarítási 

intézkedési terv készítése, viziközmű vagyon állami tulajdonba adása, garantált 

bérminimum emelés költségvetési hatása, ASP rendszer „működési” tapasztalatok. 

 Az ASP rendszer bevezetése rendkívül nehézkesen folyik. A köztisztviselők képzése 

még most is zajlik, bár a rendszert már január óta alkalmazniuk kellene. A rendszer 

igen lassú rengeteg túlóra mellett képesek csak a kollégák a munkájukat elvégezni 

benne. 

 Aláírásra került a Panoráma utca alsó szakaszának kialakításához szükséges utolsó 

ingatlan csereszerződése. A szükséges telekalakítási eljárás munkarészeinek 

elkészítésére ajánlatot kértünk. A folyamat várhatóan három hónapot vesz igénybe. 

 Informális úton értesítést kaptunk mindkét tavaly beadott TOP pályázatunk sikeréről. 

A támogató okiratok aláírására májusban kerülhet sor. Ezt követően kezdődhet meg az 
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ajánlatok bekérése, majd pedig a kivitelezés. 

 

 

Leányvár, 2017. április 19.             Hanzelik Gábor sk. 

       polgármester 
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Határozat tervezet: 

 

1/2017(IV.10.) ELŐTERJESZTÉS 

 

Leányvár Község Önkormányzata Képviselő-testületének  

…./2017.(IV.10.) L.K.Ö.Kt. határozata 

a két ülés közötti beszámolóról, a lejárt határidőjű határozatok végrehajtásáról, 

valamint az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

 

Leányvár Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a két ülés közötti eseményekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, valamint az átruházott hatáskörben hozott 

döntésekről szóló beszámolót az előterjesztésnek megfelelően a szóbeli kiegészítésekkel 

együtt elfogadja. 

 

Felelős: Hanzelik Gábor polgármester 


